

凡於2016年10月1日至12月31日期間，煤氣住宅客戶成功報讀煤氣錶度數，即可自動參加「煤氣報錶大抽獎」，有機會贏取豐富禮品！

Good news for Towngas Residential customers. Starting from 1 October to 31 December 2016, all Towngas Residential customers who successfully report their meter readings will be entered automatically into the "Towngas Self-reading Lucky Draw" with the chance to win fabulous prizes.



推廣期 由2016年10月1日至12月31日
Campaign period 1 October – 31 December 2016

每月幸運大抽獎
Monthly Lucky Draw

報錶月月賞
Monthly Prizes

每月
10名
winners
per month

HK\$500 超市購物禮券
Supermarket coupon

於指定月份成功報錶的住宅客戶，每個煤氣戶口可享一次抽獎機會。

Residential customers who successfully report meter readings during the **campaign period** will be entitled to one Lucky Draw chance for each Towngas account.

『智』醒月月賞
eChannel Prizes

每月
10名
winners
per month

HK\$800 超市購物禮券
Supermarket coupon

凡透過**電子渠道**（包括煤氣網上客戶中心、「煤氣公司Towngas」手機App或報錶二維碼）成功報錶之住宅客戶，除可參加上述「報錶月月賞」抽獎外，亦可自動享有一次「『智』醒月月賞」的抽獎機會。

During the campaign period, residential customers who successfully report meter readings via our **echannels**, including our eService Centre, Towngas App and self-reading QR code, will be entitled to one chance automatically for our eChannel Prizes.



所有住宅客戶**連續三個月**成功報錶，均可自動參加終極大獎抽獎，有機會贏取一萬元旅遊禮券。

Residential customers who successfully report meter readings for **three consecutive months** during the campaign period are eligible for the Grand Prize Lucky Draw.

每月度數紀錄

Monthly Meter Reading Record

客戶號碼 Account Number
□□□□-□□□□-□□

日期 Date 度數 Meter Reading



抽獎詳情、條款及細則，請瀏覽

Details, terms and conditions of Lucky draw, please visit

www.towngas.com



煤氣報錶大抽獎

每月報錶贏取豐富獎品
Report your meter readings to win fabulous prizes



煤氣
Towngas

低碳能源 清新空氣
Greening up your life

